

《单词百科:waterproofness是什么意思?waterproofness怎么发音?waterproofness的解释和用法》

英语单词waterproofness是什么意思?waterproofness怎么读?waterproofness怎么发音?简答网为您整理了waterproofness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



waterproofness怎么读

waterproofness的读音: ['w :t pru:fn s]

waterproofness的意思

1、防水性;

waterproofness的双语例句

1、 When the content of silicone is controlled in modified resin showed good thermostability, antiflex cracking and waterproofness.

结果表明,硅含量在20%以下时耐热性、抗弯曲性能和防水性提高。

2、Balances the best performance in breathability, waterproofness, and water repellency with excellent durability.

很好的平衡了纤维的透气性，防水性和防水的良好持久性。

3、Improve the waterproofness of coating film by irradiating of electric-magnetic wave

用电磁波改善涂布层耐水性

4、Plastic mountaineering boots provide absolute waterproofness and are extremely durable.

塑料高山靴提供了绝对防水以及非常耐久性能。

5、However, acrylate based polymers possess poor higher and lower temperature resistance and poor waterproofness due to their macromolecular structures.

但是丙烯酸酯聚合物的分子结构决定了它耐高、低温性及耐水性能较差。

6、Rands add to a boot's overall waterproofness and protect the upper from abrasion.

护皮增加鞋的全面防水能力，保护鞋面不受磨损。

7、This gives the fabric the excellent levels of waterproofness and breathability that the brand is famous for.

这给予织物优良的防水透气水平，并以此为闻名品牌。

以上是简答网为您整理的waterproofness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于waterproofness的用法、waterproofness的释义、waterproofness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/waterproofness>